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Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 24 maja 2021 r. 

 
Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Janusz Żmurkiewicz – Prezydent Miasta, 

2. Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta, 

3. Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta,  

4. Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta, 

5. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta, 

6. Prezes PEC Sp. z.o.o. w Świnoujściu, 

7. Przedstawiciele Exergon Sp. z o.o. oraz „ENERGOPOMIAR” Sp. z o.o., 

8. Radni Miasta Świnoujście, 

9. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy UM.  

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 24 maja 2021 roku o godz. 1200 po stwierdzeniu kworum otworzył  

i prowadził przy użyciu środków komunikacji elektronicznej Przewodniczący Komisji 

Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki. Zaproponował zmianę pkt 4 porządku obrad  

z „Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji” na „Dyskusja 

dotycząca projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji”. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty bez uwag przy 9 głosach za. 

Porządek obrad po zmianie został przyjęty bez uwag przy 10 głosach za. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miasto Świnoujście  

na lata 2021-2032. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 10 członków 

Komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 3 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

(Bryzy Morskiej). 

 

Projekt uchwały przedstawił Prezydent Miasta Janusz Żmurkiewicz. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 11 członków 

Komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 4 – Dyskusja dotycząca projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 

Projekt uchwały w formie prezentacji przedstawiła Przewodnicząca Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Aneta Zdybel. 

Dyskusja. 
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Ad. pkt 5 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały dotyczącej apelu do Prezesa Rady 

Ministrów o interwencję w sprawie budowy nowej siedziby Komendy Miejskiej Policji  

w Świnoujściu. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 10 członków 

Komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 6 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy użytkowania 

nieruchomości na czas dłuższy niż 3 lata. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Ewidencji i Obrotu Nieruchomościami. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 9 członków 

Komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 7 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wykazu kąpielisk  

i określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Miasto Świnoujście. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Sujka. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 9 członków 

Komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 8 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zasad udzielania 

świadczenia pieniężnego „Bon Wyspiarza Seniora”. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Sujka. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 9 członków 

Komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 9 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały sprawie przyjęcia programu 

polityki zdrowotnej pn. „Program szczepień ochronnych przeciw grypie dla mieszkańców 

Świnoujścia”. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Sujka. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 8 członków 

Komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Ad. pkt 10 – Zapoznanie się: 

 z informacją o przygotowaniu Gminy Miasto Świnoujście do sezonu letniego  

2021 roku. 

 ze sprawozdaniem zasobów pomocy społecznej w Gminie Miasto Świnoujście  

za rok 2020, 

 z raportem z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Gminie 

Miasto Świnoujście na lata 2017-2021, 

 ze sprawozdaniem z Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób  

z Niepełnosprawnością na lata 2016-2026, 
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 ze sprawozdaniem z wykonania „Polityki mieszkaniowej Gminy Miasto Świnoujście 

na lata 2019-2029”, 

 ze sprawozdaniem z wykonania „Wieloletniego programu gospodarowania zasobem 

tymczasowych pomieszczeń Gminy Miasto Świnoujście na lata 2017-2021 oraz zasad 

ich wynajmowania”, 

 ze sprawozdaniem z wykonania „Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Miasto Świnoujście na lata 2020-2024”. 

 

Sprawozdania, raport oraz informacja zostały przedstawione i po dyskusji zostały przyjęte 

przez członków Komisji. 

 

Ad. pkt 11 – Prezentacja opracowania wielowariantowego studium wykonalności  

w zakresie strategicznego, ekonomicznego i przyjaznego dla środowiska sposobu zasilania 

w energię cieplną miasta Świnoujście wraz z analizą techniczną, ekonomiczną  

i środowiskową (PEC Sp. z o. o. pkt z planu pracy komisji). 

 

Informację w formie prezentacji przedstawili Prezes PEC Sp. z o.o. w Świnoujściu  

oraz Przedstawiciele Exergon Sp. z o.o. 

Dyskusja. 

 

Ad. pkt 12 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia stref płatnego parkowania oraz ustalenia wysokości stawek i sposobu pobierania 

opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych Gminy Miasto 

Świnoujście. 

 

Projekt uchwały w imieniu wnioskodawców przedstawił Radny Jan Borowski. 

Dyskusja. 

Nie wypracowano opinii do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 3 członków 

Komisji, 3 głosy były przeciwne, przy 3 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 13 – Wolne wnioski. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska oraz Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta 

Jabłońska udzieliły informacji o pismach GAZ-SYSTEM S.A. dotyczących apelu do Prezesa 

Rady Ministrów o interwencję w sprawie nieograniczania dojazdu drogą publiczną do portu 

oraz obiektów zabytkowych Latarni i Fortu Gerharda w Świnoujściu jak również odpowiedzi 

na pismo w zakresie bezpieczeństwa terminala LNG. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu Sylwia Marszałek podziękowała  

za informacje przedstawione na początku posiedzenia komisji dotyczące Generalnej Dyrekcji 

Dróg Krajowych i Autostrad. Kolejno zwróciła się z zapytaniem do Zastępcy Prezydenta 

Miasta Barbary Michalskiej, czy możliwe jest zorganizowanie spotkania z GDDKiA w sprawie 

planowanej drogi ekspresowej S3, kiedy zostanie złożony ZRID, z udziałem mieszkańców 

Warszowa oraz mediów. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska udzieliła odpowiedzi Wiceprzewodniczącej 

Komisji Gospodarki i Budżetu Sylwii Marszałek. Kolejno poinformowała, że zgodnie  

z ustaleniami na posiedzeniu komisji w dniu 21.05.2021 r. przekaże wypunktowane zapytania 

do GDDKiA w sprawie projektowanej drogi ekspresowej S3.  

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki zwrócił się do Zastępcy 

Prezydenta Miasta Barbary Michalskiej z prośbą o przesłanie do niego wszystkich kwestii 

związanych z projektowaną drogą ekspresową S3, w których miasto wniosło uwagi,  
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a zostały odrzucone. Poprosił o wybranie spośród nich dwóch najważniejszych tematów. 

Kolejno przedstawił w jaki sposób zostanie to opracowane. 

 

Ad. pkt 14 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki zamknął posiedzenie Komisji w dniu 24 maja 2021 roku o godz. 1815. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp4 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

 

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki 

 

 

Protokołowała:  

Emilia Solka 


